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jegyzőkönyve 

 
25/2019. (III. 20.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
26/2019. (III. 20.) határozat a napirendi pontokról 
27/2019. (III. 20.) határozat a Tökmag Focisuli Sportegyesület 2019-2020. évi pályahasználatáról 
28/2019. (III. 20.) határozat az Őrbottyán, zártkert 2065 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan 
értékesítésére vonatkozó 165/2017 (X. 25.) határozat visszavonásáról  
29/2019. (III. 20.) határozat Őrbottyán Város Vízkorlátozási Intézkedési Tervének elfogadásáról  
30/2019. (III. 20.) határozat az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás tárulási tanácsába tag 
delegálásáról 
31/2019. (III. 20.) határozat a 2019. évi közbeszerzési tervről 
32/2019. (III. 20.) határozat az Őrbottyán, 277 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan átminősítésére 
vonatkozó kérelem elbírálásáról  
33/2019. (III. 20.) határozata a „Szilárd útburkolat építése, korszerűsítése és közműfejlesztés 
Őrbottyánban” megnevezésű közbeszerzési eljárás tárgyában 
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Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2019. március 20-án, szerdán 08:00 órakor kezdődő rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor   bizottsági elnök 
 Dékány András   bizottsági tag 
 Lebek Péter    bizottsági tag  
 Szántó Veronika   bizottsági tag 
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 Benedek Éva   képviselő 
 Páli Péter    lakos 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol: Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági tag 
 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Pályahasználat a Tökmag Focisuli Sportegyesület számára 
2. Őrbottyán, zártkert 2065 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó határozat 

visszavonásának elbírálása 
3. Őrbottyán Város Vízkorlátozási Intézkedési Tervének elfogadása 
4. Az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 

Önkormányzati Társulás társulási tanácsába tag delegálása 
5. A 2019. évi közbeszerzési terv elfogadása 
6. Őrbottyán, 277 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan átminősítési kérelmének elbírálása 
7. Szilárd útburkolat építése, korszerűsítése és közműfejlesztés Őrbottyánban” tárgyú 

közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívása 
8. Egyebek 
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Kollár Sándor a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket a Pénzügyi bizottság ülésén. 
Megállapítom, hogy a bizottság 4 fővel van jelen, határozatképes. Csernákné Szoboszlai Szilvia jelezte, 
hogy nem tud részt venni az ülésen, igazoltan van távol. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkérem Lebek Péter 
bizottsági tagot, aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 25/2019. (III. 20.) határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2019. március 20-án, szerdán 08:00 órakor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Lebek 
Péter bizottsági tagot választja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A napirendekkel kapcsolatban van valakinek módosítási javaslata? 
Amennyiben nincsen, akkor aki elfogadja a napirendi pontokat, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 26/2019. (III. 20.) határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága az 
ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta: 

Nyílt ülés keretében: 

1. Pályahasználat a Tökmag Focisuli Sportegyesület számára 
2. Őrbottyán, zártkert 2065 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó határozat 

visszavonásának elbírálása 
3. Őrbottyán Város Vízkorlátozási Intézkedési Tervének elfogadása 
4. Az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi 

Önkormányzati Társulás társulási tanácsába tag delegálása 
5. A 2019. évi közbeszerzési terv elfogadása 
6. Őrbottyán, 277 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan átminősítési kérelmének elbírálása 
7. Szilárd útburkolat építése, korszerűsítése és közműfejlesztés Őrbottyánban” tárgyú 

közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívása 
8. Egyebek 

1. napirendi pont: Pályahasználat a Tökmag Focisuli Sportegyesület számára 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A KSE nem jelezte ezirányú igényét? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Nem. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszönöm. Amennyiben nincs kérdés akkor kérem a bizottsági 
tagokat, hogy aki elfogadásra javasolja a testületnek a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 27/2019. (III. 20.) határozata a Tökmag Focisuli Sportegyesület 2019-2020. évi 
pályahasználatáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Tökmag Focisuli Sportegyesület 
részére, a 2019. évi futballszezonra (2019. július 1. – 2020. június 30.), az edzésekre és előre egyeztetett 
időpontokban tartott mérkőzésekre a 2162 Őrbottyán, Sport köz 1. szám alatt levő sportpálya és 
létesítményeinek használatát biztosítja. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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2. napirendi pont: Őrbottyán, zártkert 2065 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére 
vonatkozó határozat visszavonásának elbírálása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Kérdés ezzel kapcsolatban? Amennyiben nincs kérdés akkor, aki 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel 
szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 28/2019. (III. 20.) határozata az Őrbottyán, zártkert 2065 hrsz. alatti önkormányzati 
ingatlan értékesítésére vonatkozó 165/2017 (X. 25.) határozat visszavonásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Őrbottyán, zártkert 2065 hrsz. 
alatti ingatlant értékesítésére vonatkozó 165/2017. (X. 25.) határozatát visszavonja és az ügyet lezártnak 
tekinti. A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a testületi döntést közölje Vajda Péterrel.  

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Őrbottyán Város Vízkorlátozási Intézkedési Tervének elfogadása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e kérdés? Amennyiben nincsen, aki elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 29/2019. (III. 20.) számú határozata Őrbottyán Város Vízkorlátozási Intézkedési 
Tervének elfogadásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

a) elfogadja Őrbottyán Város Vízkorlátozási Intézkedési Tervét, 

b) felhatalmazza a polgármestert a dokumentum aláírására. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és 
Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás társulási tanácsába tag delegálása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az előterjesztésben polgármester urat, helyettesítőnek pedig 
alpolgármester urat nevezi meg. Kérdés ezzel kapcsolatban? 

Dékány András bizottsági tag: A delegáltaknak szűkül vagy bővül a jogköre, vagy változatlan marad? 

Kmetty Károly polgármester: Csak meg kell erősíteni feléjük ezt a döntést. Továbbra is testületi 
felhatalmazással vehet részt más képviselő-testületi tag ezeken a társulási üléseken, de alpolgármester 
úr és én minden újabb felhatalmazás nélkül részt tudunk venni. 

Dékány András bizottsági tag: Korábban magasabb díjat szedtek, mint most. Ez minek köszönhető? A 
lomtalanítást is ingyen vállalják egyedi kérelem alapján. 

Kmetty Károly polgármester: Nem volt egységes a díj, településeként változott. Én azt gondolom, hogy 
sokkal korábban egységesíteni kellett volna. A lomtalanítást meg fogják szervezni. A mostani felállás 
szerint úgy, hogy az ingatlanok elé a lakosok kiteszik a hulladékot és a Zöld Híd elviszi. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A lomtalanítás az előző rendszerben is kötelező lett volna. Itt én azt 
a problémát látom, hogy mikor a szolgáltatást az igénybe vevő, illetve a lakos bejelenteni a Zöld híd felé, 
hogy igényt tart a lomtalanításra, amit néhányan bejelentenek és az összes többi, aki nem jelentette be 
az is kirakja a lomját és tele lesz az utca szeméttel. Azokkal a lomokkal a szolgáltató mit fog kezdeni? 
Van erről információtok? 
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Kmetty Károly polgármester: A társulási ülésen ez a téma nem merült fel. 

Dékány András bizottsági tag: A honlapon fenn van a Zöld Híd tájékoztatója, a Hírmondóba bekerül. 
Nem tudom, hogy a társulásnak van-e befolyása a számlakészítővel, mert sokkal szerencsésebb lenne, 
ha a lakosnak kiküldött számla mellé csatolnák ezt a tájékoztató levelet és kérelmet.  

Szabó István alpolgármester: Én máshogy értelmeztem ezt. Először be kell jelenteni az igényt a 
lakosnak majd ellenőrzik, hogy fizeti-e a számlát. Az időpontokat pedig csoportosítani fogják és a 
megbeszélt időpontra kimennek a házhoz, tehát nem lehet kipakolni a ház elé, hanem odamennek és 
akkor ott fogják átvenni a hulladékot. Én úgy tudom, hogy így fog megvalósulni. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e még kérdés? Amennyiben nincsen, aki elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 30/2019. (III. 20.) határozata az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás tárulási tanácsába tag 
delegálásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az Észak-Kelet Pest és Nógrád 
Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás társulási 
tanácsába a polgármestert delegálja. A képviselő-testület úgy dönt, hogy a polgármestert 
akadályoztatása esetén az alpolgármester helyettesíti. A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a 
testületi döntésről az Észak-Kelet Pest és Nógrád Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási és 
Környezetvédelmi Önkormányzati Társulás elnökét tájékoztassa.  

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

5. napirendi pont: A 2019. évi közbeszerzési terv elfogadása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van kérdés esetleg? 

Benedek Éva képviselő: A befogadóba nem vezetett háztartási szennyvíz begyűjtése – ez mit jelent? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: A képviselő-testületnek rendeletet kell alkotni arról a szennyvíz 
elszállításról, ami nem a csatornába megy, tehát a szippantásról. Tekintettel arra, hogy nem tudjuk a 
költségeket megbecsülni ezért közbeszerzési eljárás keretében kell kiválasztanunk a szolgáltatót. 
Jogszabályi kötelezettség erről rendeltet alkotni. 

Szabó István alpolgármester: Látom be van tervezve a Pálos fogadó vízszigetelése. Ez a fejlesztés az 
ITET pénzből lesz finanszírozva? 

Kmetty Károly polgármester: Igen. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az alaptérkép készítés az legfőképpen az üdülőterületre vonatkozik? 

Kmetty Károly polgármester: Igen. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Egyéb kérdés van esetleg? Amennyiben nincs, aki elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testületnek az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 31/2019. (III. 20.) határozata a 2019. évi közbeszerzési tervről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2019. évi közbeszerzési tervét az 
alábbiak szerint elfogadja: 

 

 



4 

Őrbottyán Város Önkormányzata 2019. évi közbeszerzési terve 

A közbeszerzés 
tárgya 

A közbeszerzés 
tervezett 

mennyisége 

Irányadó 
eljárásrend 

Tervezett 
eljárás fajtája 

Az eljárás 
megindításának 

tervezett 
időpontja 

A szerződés 
teljesítésének 

várható 
időpontja 

Építési beruházás 

Szilárd útburkolat 
építése, 
korszerűsítése és 
közműfejlesztés 
Őrbottyánban  

2 útszakasz 
építése,  
2 útszakasz 
korszerűsítése,  
1 épület körüli 
térburkolat 
építése,  
1 vízvezeték 
szakasz, közmű 
szerelőcsatorna 
szakasz, és 
közvilágítási 
szakasz építése  

Nemzeti Kbt. 115. § 
szerinti nyílt 2019. II. negyedév 2019. III-IV. 

negyedév 

Kismókus Óvoda 
tetőtérbeépítése 1 tetőtérbeépítés Nemzeti Kbt. 115. § 

szerinti 2019. II. negyedév 2020. II. negyedév 

Csarnoképület 
építése az 
Őrbottyáni 
Vállalkozói 
Parkban  

1 csarnoképület 
építése Nemzeti Kbt. 115. § 

szerinti nyílt 2019. II. negyedév 2020. II. negyedév 

Pálos fogadó 
épületének 
vízszigetelése 

1 épület 
korszerűsítése Nemzeti Kbt. 115. § 

szerinti nyílt 2019. II. negyedév 2019. III. negyedév 

Szolgáltatás beszerzés 

Új földmérési 
alaptérkép 
készítés 
Őrbottyánban I. 
ütem 

1 földmérési 
dokumentáció 
elkészítése 

Nemzeti Kbt. 113. § 
szerinti nyílt 2019. II. negyedév 2019. III. negyedév 

Befogadóba nem 
vezetett 
háztartási 
szennyvíz 
begyűjtése 

1 közszolgáltatás Nemzeti Kbt. 113. § 
szerinti nyílt 2019. II. negyedév 2019. III. negyedév 

 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

6. napirendi pont: Őrbottyán, 277 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan átminősítési kérelmének 
elbírálása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A korábbi testületi ülésen tárgyaltuk. Kérdés ezzel kapcsolatban? 

Kmetty Károly polgármester: Tegnap az Ügyrendi bizottság ülésén is elmondtam, hogy megnéztük 
annak a lehetőségét, hogy szélesítsük ezt a területet. Ennek a megvalósítása most már nem működik, 
továbbra is fenntartjuk az előterjesztésben szereplő közterületté nyilvánítást. A tegnapi bizottsági ülésen 
is elhangzott, hogy vállalják az ingatlantulajdonosok, hogy az építkezés végén ezt a közterületet zúzott 
kővel rendbe hozzák. 

Páli Péter: Így van. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Szeretné esetleg kiegészíteni valamivel az elhangzottakat? 
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Páli Péter: Nem, köszönöm szépen. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e kérdés? Amennyiben nincsen, aki elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 32/2019. (III. 20.) határozata az Őrbottyán, 277 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan 
átminősítésére vonatkozó kérelem elbírálásáról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  

a) az Őrbottyán, 277 hrsz. alatti ingatlant közterületté minősítéséhez 
hozzájárul, 

b) az átminősítéssel kapcsolatos költségek a kérelmezőt terhelik. 

c) felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

7. napirendi pont: Szilárd útburkolat építése, korszerűsítése és közműfejlesztés Őrbottyánban” 
tárgyú közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívása 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Egy rövid összefoglalást kaphatunk? 

Kmetty Károly polgármester: Ezek az utcák szerepelnek a költségvetésben feladatként egyben, de 
részekre bontva pályáznánk meg. Az ütemezést úgy képzeltük el, hogy amennyiben testületi jóváhagyás 
van, akkor ezt a közbeszerzési eljárást elindítjuk és a beérkezett pályázatok alapján tudjuk ütemezetten 
megindítani az útépítéseket.  

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Azért választottuk, hogy egyben legyen kiírva ez az összes 
útépítés, mert így remélhetőleg, hátha lesz olyan vállalkozó, aki az egész csomagot el tudja vállalni. 

Szabó István alpolgármester: Ha jól olvastam a Szent István utcában a járda és az útburkolati kő 
vastagsága ugyan akkora. A járdánál indokolt ez? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Az útburkolat az 8 cm vastag. Elég sűrűn vannak kapubeállók 
azon a járdaszakaszon és nincs pontosan meghatározva, hogy hol lesznek a bekötések és ez miatt 
terveztük úgy, hogy maga a járda is 8 cm legyen, ha keresztezné az utat akkor az autós könnyen át 
tudjon rajta menni. 

Szabó István alpolgármester: A Fürdő utcai felújításokkal kapcsolatban a Gamesz igazgató mondta, 
hogy voltak ott talajtechnikai vizsgálatok és az a terület eléggé vizes. Elegendő ez a fajta mart aszfaltos 
javítás? A téglagyárnál elég komoly vízelvezető árok van építve. Nem tudom, hogy a méretezés, hogy 
van kalkulálva, mert az ott élőktől kaptam az információt, hogy iszonyat mennyiségű víz zúdul le. 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A Fürdő utca esetében az útburkolat javítása, ami a projekt 
része, a vízelvezetést a Gamesz fogja elvégezni. Korábban a Fürdő utcában hoztak létre szikkasztó 
árkokat. Az útburkolaton le fog folyni a csapadékvíz egészen a Tó utcáig. Az utca végén ahogy megyünk 
a tó felé bal oldalt az utolsó szakaszon vannak árkok, a többi szakaszon pedig elősorban a víz 
megtartása lenne a cél. A mart aszfaltos borítás az egy útminőség javítás, amit próbálunk a nyári 
időszakban megejteni, hogy minél stabilabb burkolatot adjon és ha ez később kátyúsodig akkor a felső 
réteget vissza lehet marni és akkor egy új aszfalt burkolatot fog majd kapni. 

Kmetty Károly polgármester: Szóba került a talajmechanikai vizsgálat. Azt alapvetően nem a Fürdő 
utcának a vizesedése miatt kértük, hanem az ingatlanokon keresztül a Tó utcánál jönnek fel olyan 
buzgárok, aminek az eredetét próbáltuk behatárolni, tehát a kettő nincs okozati összefüggésben.  

Szabó István alpolgármester: Erre a projektre az az összeg rendelkezésre áll? 

Kmetty Károly polgármester: Igen. 

Szabó István alpolgármester: Az Egészségháznál belekerült a parkoló és járda kiépítése. Ez másik 
forrásból valósul meg vagy ugyan abból a támogatásból? 
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Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A pályázatban az építési költségek között szerepel a járda 
építés. Praktikussági okokból vettük le az épület építésről hiszen a Szent István utca építésével célszerű 
ezt kialakítani.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Amiről döntöttünk legutóbb abba nincs benne? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Az Egészségház támogatási szerződésében meg van 
határozva, hogy mennyi számolható el a különböző építési részekre. Van külön az épületre és külön a 
járda, illetve parkoló építésre. A mostani közbeszerzési rész az a parkoló építésére vonatkozik. Előzőleg, 
amiről döntött a testület az az épület építése volt. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Az elszámolásnál két közbeszerzési eljárás számláiból fogunk 
elszámolni. 

Szabó István alpolgármester: A Szent István utcánál annál az igen meredek szakaszon meg fog felelni 
a térburkolat? Nem fog szétcsúszni? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A Szent István utca térkővel fog kiépülni. A Mikszáth Kálmán és 
a Gárdonyi Géza utca között kétirányú forgalomnak megfelelően épül ki. A Mikszáth Kálmán utcától a Fő 
útig pedig egyirányú forgalmi rend lesz az út keskenysége miatt. A legmeredekebb rész a Mikszáth és a 
Csurgó utca között található. Itt a tervezés során az útburkolat szintje néhol jelentősen meg fog 
emelkedni ezért lankásabb lesz az út. Továbbá, hogy a térkövek ne forduljanak ki ezért a süllyesztett 
szegélyek keresztbe is lesznek az utcán. A járda a kétirányú szakaszon fog kiépülni a Mikszáth Kálmán 
és a Gárdonyi Géza utca között. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az Állomás utcában szegélyt is építünk ki, vagy csak javítva lesz? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Bizonyos helyeken vissza lesz marva és arra kap egy 5 cm-es 
aszfalt réteget, illetve a padkarendezés fog még megvalósulni. A parkolónál, ami a Rákóczi Ferenc 
utcához közel esik, ami a Coop mellett van, ott két víznyelő beépítésére kerül sor. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az állomáson lévő parkoló megmarad? 

Kmetty Károly polgármester: Meg van a kontaktunk A Máv-hoz, megmutattuk a terveket, kiegészítést 
kérnének. Nem csak a parkoló van MÁV területen, hanem az állomás épület vonalában a szembe lévő 
lakóingatlanokig és onnan felfele a parkoló szélességéig az mind MÁV terület. A Harang utcára, ahova ki 
lehet menni az sem a miénk. Vélhetőleg ezt majd úgy tudjuk megoldani, hogy korláttal vagy valamivel 
elkerítjük a határt. 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A parkolónak a javításával kapcsolatban már egyeztettünk a 
Gamesz vezetőjével Andrással, hogy pontosan milyen munkát fognak végezni, így nekik is sok munkájuk 
lesz az állomás parkolójának a rendbetételével kapcsolatosan. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e még kérdés? Amennyiben nincsen, aki a határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 33/2019. (III. 20.) határozata a „Szilárd útburkolat építése, korszerűsítése és 
közműfejlesztés Őrbottyánban” megnevezésű közbeszerzési eljárás tárgyában 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Szilárd útburkolat építése, korszerűsítése és 
közműfejlesztés Őrbottyánban” tárgyban a nyílt eljárás szabályai szerint a Kbt. 115. § szerinti hirdetmény 
közzététele nélküli közbeszerzési eljárást megindító felhívását elfogadja. Az ajánlattételi eljárást 
megindító felhívás a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

8. napirendi pont: Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van esetleg valakinek mondanivalója?  

 

Szabó István alpolgármester: A tónál létrehozott játszótérrel kapcsolatban, egy lakos kérte, hogy mivel 
a játszótér eléggé homokos és szemetes ezért érdeklődik, hogy a játszótér alá lesz-e tervezve gumitégla. 
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Az ottani lakók még talán anyagilag is hozzájárulnának. Szintén ezzel kapcsolatban, közvetlen mellette 
van egy vendéglátó egység. Nem probléma, hogy egy kerítés választja el a játszóteret és a kocsmát? 

Kmetty Károly polgármester: Az a jogszabályi előírás, hogy hány méterre lehet italt kimérni, az az 
intézményekre vonatkozik. Ez egy közterületen lévő játszótér, tehát se nem iskola, se nem óvoda. 
Eredetileg is homokban gondolkoztunk, de úgy gondolom, hogy a strand területhez ez a homokos terület 
alkalmas és TÜV engedéllyel rendelkezik, tehát a leesési magasságot figyelembe véve baleset 
megelőzési szempontból alkalmas. Nem terveztük ide a gumitéglás megoldást. Ha az élet úgy hozza 
akkor a következő testület dönthet arról, hogy gumitéglás lesz. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Szeretne valaki még valamit mondani? Amennyiben nem akkor 
köszönöm szépen a részvételt a nyílt ülést bezárom. 

Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke megköszönte a részvételt és a 
nyílt ülést 08 óra 36 perckor bezárta. 

 

 

Kollár Sándor Lebek Péter 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 


